

Notulen jaarvergadering Wijkraad Planetenwijk

Datum: 5 april 2023 – Huis Te Zaanen - Zaanenpark

Aanwezig bestuur: Alex Kalf (Interim-Voorzitter), Ernst Blok, Wim de Groot en Mariëlle Vos (Secretaris)

Afwezig bestuur: Aart Louwrier (Penningmeester)

Overige aanwezigen: Rizgar Parlak (Gebiedsverbinder), Annemieke Kok (OPH), Bora Ilhan (Projectmanager Gemeente) en Roland van Schendel (Planetenwijk)

Notulen: Mariëlle Vos

1. Opening, agenda en notulen.

Alex opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom bij deze jaarvergadering. Alex stelt vast dat de opkomst teleurstellend is, maar dat dit verklaarbaar is doordat Ajax/Feyenoord speelt vanavond. De notulen van de vorige vergadering (08-02-2023) worden vastgesteld.

2. Wijkplatform transitie (Alex)

Alex geeft aan dat er nu meerdere sessies met de gemeente zijn geweest omtrent de transitie naar Wijkplatform, twee keer nu in WBO verband en gisteravond met brede doelgroep erbij, ook daar was de opkomst teleurstellend, naast de wijkraden waren maar een paar mensen extra aanwezig. Daarnaast is tijdens de vorige wijkraadbijeenkomst hier ook over gesproken. De grote uitdaging voor ons, is de bewoners betrokkenheid te vergroten. Hoe wij dat moeten gaan aanpakken is nog de vraag.

Alex vraagt aan Roland met welke reden hij naar de vergadering is gekomen, hij geeft aan dat hij geen specifiek doel had, maar wel zeer geïnteresseerd is, met name in de Orionzone. N.a.v. het wijkblad is hij erop attent gemaakt. Hij zag tevens dat er een brede sessie werd aangekondigd en vroeg zich af of hij daar ook naar toe had gemogen. Alex legt uit dat de gemeente de mensen uitgenodigd heeft, dus het was geen vrije inloop. (Posthuis, Leger des Heils, Stadsmakers, Sport Support en Vanhier waren aanwezig naast de Wijkraden van Noord)

Alex vraagt aan Rizgar hoe hij dat punt van betrokkenheid ziet. Rizgar geeft aan dat het logisch is dat de wijkraad als kern gaat fungeren, met daarnaast werkgroepen op specifieke onderwerpen.

Mariëlle geeft een opsomming van de “werkgroepen/onderwerpen” waar wij als wijkraad mee bezig zijn geweest, wat gecontinueerd zal worden en wat nog verder uitgewerkt zal worden:

- Transitie Wijkraad naar Wijkplatform
- Stadionplein/Sportweg
- Verplaatsing Verzorgingshuis Delftweide
- Verplaatsing Dekamarkt & Bibliotheek
- Verplaatsing Bison Bowling
- Orion400 project (herbouw bij Bison bowling)
- Nova College
- Ambachtstraat
- Zwembad Planeet
- Camper/Bus overlast Zaanenlaan

- Groen/ Zaanenpark
- Kermis
- Honkbalweek
- Posthuis
- Posthuis Buiten
- Zomer in de Zaanen & Kerst samenzang
- Verduurzamen
- Verkeer & Mobiliteit
- (Hang) jongeren
- Wijkblad
- Communicatie op Sociale media en website
- Betaald Parkeren
- Feestjaar 2024
- Internationale School (opgelost)

Er wordt gediscussieerd over de toegevoegde waarde van de wijkraden, er wordt volgens Rizgar nogal eens negatief gedacht hierover. Ernst geeft aan dat dit ook te maken heeft met verwachtingen van bewoners, als je je nek uitsteekt en commentaar levert, vindt men er ook snel wat van. Roland geeft aan het helemaal niet zo negatief te ervaren, hij is juist heel positief over wat de wijkraad doet en zijn omgeving is dat ook. Het is wel goed om na te denken, hoe wij ons gaan inzetten en hoe en welke communicatie wij hiervoor gaan gebruiken.

Alex geeft aan dat wij benaderbaar moeten zijn, maar dat ook de gemeente dat veel meer zou moeten zijn. Rizgar adviseert Dick van der Schraaf te contacten van Sinnevelt, hij heeft een journalistieke achtergrond. Ernst geeft aan dat hij ook marketingkennis heeft, maar dat vanuit de praktijk blijkt dat mensen niet komen als er niet voor een specifiek onderwerp huis aan huis geflyerd wordt. Dat blijkt nu ook weer.

Wim vraagt hoe het nu verdere gaat aangezien de deadline 01-01-2024 is, dat de Wijkraden komen te vervallen. Rizgar geeft aan dat het gezien moet worden als een doorontwikkeling van Wijkraad naar Wijkplatform en niet dat zomaar de stekker eruit getrokken wordt.

Rizgar geeft aan dat het Leefbaarheid Initiatief (L&I) Budget, wellicht beschikbaar is om hiervoor te gebruiken en meer mensen aan te trekken. (max tot 3000 euro).

3. Festiviteiten in 2024 (Alex)

Alex geeft aan dat het volgend jaar een festiviteitenjaar gaat worden omdat wij postcode 2024 zijn. Maarten die de vorige keer het project Verduurzamen heeft gepresenteerd zal dit project trekken.

4. Verduurzamen – (Alex)

Alex geeft aan dat en n.a.v. de vorige bijeenkomst een gedragsverandering nodig is van de bewoners en een collectief a la Ramplaankwartier. Alex is hierbij nauw betrokken. Zij gaan samen met Marloes van Kempen (Gemeente) en Niek Benschop aan de gang om een hierover te organiseren.

5. Deelauto's – (Rizgar)

Rizgar geeft aan dat de gemeente samen met het MRA (Metropool Regio Amsterdam) en de Provincie een pilot heeft opgestart in de Indische Buurt Noord, waarbij een paar

deelauto's beschikbaar werden gesteld. Marielle geeft aan dat ze in de krant gelezen had dat er jl. weekend ook deelauto's in de Planetenwijk kwamen te staan, bij de Mercuriusstraat om te bekijken en de mogelijkheden te bespreken. [Afgesproken wordt dat Rizgar de contact gegevens zal doorgeven aan Marielle, zodat wij contact met hun kunnen opnemen over hun ervaringen.](#) Thijs Zijlstra zal door het WBO uitgenodigd worden om een presentatie te geven over deel auto's. [\(Laatste status hij komt 24 mei\).](#)
[Zie ook https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20221114_45179409](https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20221114_45179409)

Marielle geeft aan dat er al eens er een deelauto project is geweest (IZOOF), wat gesubsidieerd is geweest door Spaarnelanden, maar na een paar jaar op eigen benen moest staan en toen de stekker eruit getrokken is. Rizgar geeft aan dat er nu beleid op Deelauto's is gemaakt, dus dat er nu meer mogelijk zal zijn. De Indische Buurt Noord is de pilot van Noord-Holland en men gaat kijken of het gaat werken of niet.

6. Bison Bowling – (Ernst)

Ernst geeft een kort overzicht van de gebeurtenissen. Hoorne vastgoed heeft de grond gekocht, tekeningen gemaakt, participatie traject opgestart met als doel een Vomar te bouwen op de plek van de Bison Bowling. Dit is niet gelukt. Vervolgens is Hoorne met een nieuwe tekening gekomen met meer appartementen en hogere bouw (9 verdiepingen/ 10 woonlagen, 139 appartementen, 50% sociaal) om dit te compenseren, wederom is er een participatie traject opgestart en zijn er bewoners bijeenkomsten geweest. Sinds juni 2022 zijn de 3 wijkraden opnieuw in gesprek gekomen met Hoorne Vastgoed, waarbij het opvallend was dat de gemeente steeds ontbrak. Recent is bevestigd door de gemeente dat zij geen capaciteit hebben om dit te kunnen managen en dit plan dus voorlopig in de ijskast is gezet (wellicht ook nog voor 2024). Marielle spreekt haar verbazing uit dat wij een groot tekort aan huizen hebben, Hoorne nu al 7 jaar aan het lijntje wordt gehouden en nog steeds niet verder kan. Rizgar bevestigd dat er inderdaad capaciteitsproblemen zijn bij de gemeente die op korte termijn niet opgelost zullen gaan worden. Derhalve kunnen de diverse aanvragen en vergunningen niet verleend gaan worden.

7. Stadionplein/ Sportweg– (Ernst)

Ernst geeft een korte update over de historie. Eind 2021 is de startnotitie goedgekeurd, er een klankbordgroep geweest waarin zowel Ernst als andere wijkraden geparticipeerd hebben. Er is door een extern bureau een sfeerplan gemaakt met een leefbaar plein. Dit jaar is er een intentieverklaring gekomen van de Dekamarkt/st Jacob/Pre-wonen, dat zij ook willen verhuizen naar de Sportweg. Het is nu het wachten op de SPvE (pakket van Eisen). Ernst dacht dat ze dit al aan het schrijven waren, maar nu is gebleken dat het budget van 385000 euro op was en er morgen een nieuw budget aangevraagd zal gaan worden. De klankbordgroep zal dan, voor de zomer, uitgenodigd worden om mee te denken. Na de zomer zal er een bewonersbijeenkomst komen, met de conceptversie hiervan. Wim geeft aan dat hij ook zo'n bewonersbijeenkomst heeft bijgewoond, waarbij met plakkers ideeën opgehaald werden. Pas na een half jaar is daar iets over gemeld vanuit de gemeente. Als hij nu naar de beschikbare stukken kijkt is met de inbreng van bewoners maar weinig gedaan. Dat werkt niet motiverend. Ernst geeft aan er al veel tijd aan besteed te hebben en steeds weer teleurgesteld werd over de uitkomsten. Rizgar geeft aan dat het voor de gemeente ook lastig is, of het is te vaag, of te gedetailleerd. Feit blijft dat er veel te weinig capaciteit is en derhalve alles vertraagd wordt.

8. Zwembad Planeet – (Ernst)

Ernst geeft aan dat hij onlangs, door EDO benaderd is met de vraag wat nu de status is van de nieuwe zwembad locatie. Hij kon daarop geen antwoord geven en was verbaasd

over de vraag, aangezien hij ervan uitging dat EDO met de gemeente zelf in onderhandeling was. Het blijkt tijdens de vergadering dat er een stuk in het HD stond hierover en dat de plek op het EDO terrein zou zijn, op de hoek MJ Gerritslaan/Planetenlaan. Ernst geeft aan dat de verplaatsing van zwembad spontaan tijdens de klankbordgroep overleg vorig jaar op tafel gedropt werd, maar dat het daarna weer stil geworden is.

9. Nova College – (Ernst)

Ernst geeft aan dat ook de verbouwing van het Nova College stil is komen te liggen door de beslissing van de gemeente. Hij zal het verder in de gaten houden.

10. Delftweide verhuizing naar Sportweg – (Ernst)

Ernst geeft aan dat Delftweide heeft aangegeven met alle partijen te willen praten hierover, maar dat dit in het gehele plan van Sportweg opgenomen is.

Bora geeft aan dat planvorming al 5 jaar duurt, dus dat men wel door kan gaan hiermee.

Wim geeft aan dat de Orionzone juist als een geheel werd gepland om daarmee ook een kwaliteitsimpuls te geven aan het hele gebied. Daar lijkt nu niets van terecht te komen omdat nu per onderdeel apart gebouwd gaat worden en de samenhang daarbij ontbreekt.

Alex geeft aan dat nu de Planetenlaan erg slecht wordt door de nieuwbouw bij het Schoter, als straks alles los ontwikkeld wordt geeft dat enorme problemen met het wegdek. Nu doet men er niets aan omdat het als een geheel aangepakt zou worden. Rizgar adviseert dat men moet blijven melden via het vaste meldpunt hierover.

(melding maken kan via <https://haarlem.nl/iets-anders-melden-over-de-openbare-ruimte>)
Marielle is bezorgd over het verlies aan bomen bij de Sportweg, in de laatste plannen gaan alle bomen weg en komen er geen nieuwe bomen terug omdat dit gecompenseerd wordt door de bomen verderop op de Planetenlaan. Dat kan niet de bedoeling zijn. Alex geeft aan dat er alsnog een stuk over groen is opgenomen in de Startnotitie, maar dat dit een paar regels zijn.

11. Kermis – (Marielle)

Marielle geeft aan dat Ed Mense en Vincent Bouman in februari volgens afspraak met haar contact opgenomen hebben en dat er een heel positief en constructief overleg heeft plaats gevonden. Marielle heeft verslag gemaakt van alle punten en is betrokken geweest bij de bewonersbrief. Afdeling communicatie van de gemeente had de definitieve brief bijna gehalveerd en alle belangrijke afspraken eruit gehaald, dit is op verzoek van de wijkraad aangepast en nu een goede en duidelijke brief met alle benodigde afspraken en informatie voor de bewoners en keurig op tijd (gisteren) in de bus gekomen.

12. Posthuis – (Marielle)

Marielle vertelt dat er vorige week een hele sessie is geweest met en voor alle vrijwilligers bij Bison Bowling, er waren zo'n 60 enthousiaste mensen aanwezig. De laatste status is verteld door Henk Jansma en de architect. Het wachten is nu op goedkeuring van de vergunningen. Daarvoor is nu een schoongrond verklaring nodig en zijn er grondboringen gedaan deze week. Dat gaat nu naar het lab en afhankelijk van de uitslag kan men verder. Het verbaast Marielle dat dit niet eerder direct na het afbranden van het pand is geregeld door de gemeente, dat had deze vertraging voorkomen. Gelukkig is het bestuur heel positief en ervan overtuigd dat het allemaal goed gaat komen. Wellicht is 2024 nog een mooi en toepasselijk jaar voor de opening van het Posthuis. Er staan nu containers voor de spullen die hergebruikt worden en er is een aanhanger aangeschaft om de spullen te vervoeren.

13. Posthuis Buiten – (Marielle)

Marielle heeft contact opgenomen met Minousch (coördinator van Posthuis Buiten) over de stand van zaken omdat wij nu de jaarvergadering hebben, zij gaf aan dat er geen activiteiten gepland waren en dat er helaas ook geen overzicht was van mogelijke acties.

14. Betaald Parkeren– (Ernst)

Ernst geeft aan dat er al veel over gecommuniceerd is via Nextdoor. Het komt erop neer dat er een referendum aangevraagd was en goed gekeurd door de referendumcommissie. Vlak voordat het besproken zou worden in de gemeenteraad, hebben de coalitiepartijen een motie ingediend dat zij geen referendum wilde. Dit is tijdens de raad ter stemming gekomen en het referendum is afgeblazen. De oppositie partijen hebben woedend de zaal verlaten en gaan een rechtszaak aanspannen. Het ter Zaanenkwartier (Krim, Sinnevelt en Planetenwijk) krijgen nog geen betaald parkeren, maar gaan de overlast van auto's en busjes krijgen uit de andere buurten. Wel zal eerder een evaluatie gedaan gaan worden i.p.v. 2026. De eerste bewoners gaan nu al een brief krijgen per wanneer het in hun wijk ingevoerd gaat worden, want het zal niet ineens ingevoerd worden.

Marielle geeft aan dat de grens bij de Zaanenlaan precies in het midden van de weg zal liggen, waardoor daar veel problemen gaan ontstaan, van bewoners die niet of juist wel moeten gaan betalen en parkeer overlast. Wat de gemeente gaat beslissen is onbekend.

Wim vraagt wat wij nu gaan doen met de toename van elektrische auto's, gaan er meer laadpalen komen en zo ja waar dan? Alex geeft aan dat er in andere steden laad mogelijkheden komen in lantaarnpalen, maar dat is dan wel commercieel tarief.

[Rizgar is bereid uit te zoeken wie binnen de gemeente hiervoor verantwoordelijk is en zal dit aan Marielle doorgeven, zodat hij/zij uitgenodigd kan gaan worden bij het WBO-overleg.](#)

15. Participatie – (Marielle)

Marielle is samen met Ernst naar de sessie over Participatie gegaan van de gemeente. Claudia Tempelman is de projectleider en verantwoordelijk voor het actualiseren van het Participatiestuk van 2011. De nieuwe stukken zijn inmiddels gedeeld met de WBO leden en de wijkraad. Het bevreemd Marielle dat niet gewoon het stuk van 2011 gehandhaafd blijft, was kort en bondig beschreven, alleen hield de gemeente zich niet aan de stappen. Het is de vraag of de gemeente zich na actualisering wel gaat houden hieraan, want dat is het begin van een goede samenwerking. Ook tijdens de sessie over Wijkplatforms was er een tafel waar men met ideeën kon komen. Opvallend in de stukken is ook dat bij het Asielbeleid er geen sprake is van participatie. Cees heeft tijdens de WBO gevraagd hoe het zit met de 650 extra asielzoekers, aangezien in de krant had gestaan, dat deze mogelijk in Noord erbij zouden komen, middels extra boten. Hierop is geen antwoord gegeven, omdat de burgemeester zelf beslist waar dit gaat gebeuren.

16. Wijkraadsleden 2023/2024 – (Marielle)

Aangezien het de jaarvergadering betreft, geeft Marielle een overzicht van de wijkraadsleden:

- Paul Reinders is gestopt in januari 2023.
- Ernst is per 2018 wijkraadslid en zal blijven.
- Wim, Alex en Marielle zijn per 2020 bij de wijkraad gekomen. Ernst, Alex en Marielle zullen zich blijven inzetten, Wim weet nog niet of hij zal blijven dit hangt af van de plannen van de gemeente en hoe zijn persoonlijke situatie er dan uit gaat zien.
- Aart is begonnen in 2021 en zal per 01-01-2024 stoppen met de wijkraad.

17. Zaanenlaan Groen & Containertuintjes (Marielle)

Marielle geeft aan dat zij voor de plantenbakken op de Zaanenlaan de planten regelt en zij met de bewoners dan weer alles opknappen, zowel de bakken als boomspiegels, dit zorgt voor saamhorigheid. Daarnaast hebben zij een straatapp en houden ze elkaar in de gaten en helpen elkaar indien nodig.

Marielle is vergeten te vermelden dat zij bezig geweest is met containertuintjes voor de Planetenwijk en eventueel voor heel Haarlem Noord. Via Nextdoor werd er aan de wijkraad gevraagd hierop actie te ondernemen, dat heeft Marielle gedaan. Het zijn 3D geprinte plantenbakken die speciaal voor de afvalcontainers gemaakt worden en die met planten beplant en onderhouden worden door de bewoners uit de directe omgeving. Een uitstekende oplossing voor het vergroenen van versteende buurten, het sociale aspect en oplossing voor eenzaamheid, de speerpunten van Gemeente Haarlem zelf. Marielle heeft derhalve contact opgenomen met de bedenkers en een speciale prijs bedongen, alleen wil de gemeente deze kosten niet voor hun rekening nemen, omdat er een pilot heeft plaats gevonden die niet voldoende heeft opgebracht. Marielle gaat nog contact opnemen met de ambtenaar, aangezien normale plantenbakken, boomspiegels en plantenvlakken wel goedgekeurd worden, hetzij via L&I budget of het Groen budget, dus Marielle kan het niet uitleggen en snapt het zelf ook niet. Wordt vervolgd, meer details zijn te vinden op citygard.nl

18. Wit kruis Zaanenlaan/Middenweg (Alex)

Helaas nog niet door de gemeente uitgevoerd, zou van het voorjaar gaan gebeuren. Alex neemt op korte termijn weer contact op met de betreffende ambtenaar.

19. Fietsenstalling Ambachtstraat & Opstoom (Annemieke)

Annemieke geeft aan dat zij contact heeft opgenomen met Rene Dalmolen en technische vragen heeft laten stellen hierover. Het blijkt dat er in 2021 een aanvraag is ingediend, maar daar niets mee is gedaan. Nu in 2023 wordt de behandelaar van de gemeente vervangen en is het wachten op het ontwerp besluit, zodra dat binnen is kunnen er zienswijzen ingediend worden. Annemieke stuurt het antwoord terplekke naar Rene en naar Marielle.

20. Smiley verkeersborden t.b.v. Orionweg (Marielle)

Marielle vraagt of wij weer actie gaan ondernemen om Smileyborden geplaatst te krijgen op de Orionweg, mede omdat er weer een ernstig ongeluk is gebeurd bij het Planetenplein, waarbij een auto door de klap in de middenberm kwam te staan. Afsproken wordt dat Marielle met de betreffende ambtenaar contact gaat opnemen en weer een verzoek hiertoe gaat indienen.

21. Rondvraag (Alex)

- Roland vraagt of Schoterbos ook bij Planetenwijk thuishoort, dat is niet het geval het hoort namelijk bij Sinnevelt, toch wordt zijn vraag beantwoord. Hij is namelijk zeer verbaasd dat er een groot gebouw met veel glas gebouwd gaat worden voor de Scoutinggroep Brigitta. Hij heeft er niets over gelezen. Alex zijn kinderen zitten op deze scoutinggroep en geeft aan dat ze hier al 3 jaar mee bezig zijn. Wim geeft aan dat er een werkgroep Schoterbos geweest is, maar dat die nu opgeheven is omdat alle werkzaamheden klaar zijn. 15/4 is er een Open Dag bij de scouting en kunnen eventuele vragen beantwoord worden.
- Er zijn geen verdere vragen bij de aanwezigen. Alex bedankt alle aanwezigen om 22.15 uur

Volgende bijeenkomst is 7 juni 2023 om 20 uur in Huis Te Zaanen in het Zaanenpark.

Vergaderdata 2023

8 februari

5 april

7 juni

6 september

8 november

Aktielijst

Datum	Aktie	Naam	Status
05-04-2023	Zal uitzoeken wie verantwoordelijk is voor elektrische auto's tbv presentatie in WBO	Rizgar	Open
05-04-2023	Zal contact gegevens Indische Buurt Noord doorgeven aan Marielle m.b.t. deelauto pilot.	Rizgar	Open
05-04-2023	Gaat contact opnemen met ambtenaar mbt container tuintjes afwijzing	Marielle	Open
05-04-2023	Gaat contact opnemen met de gemeente m.b.t. nieuw verzoek voor Smiley snelheidsbord voor de Orionweg	Marielle	Open